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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. február 20-án 17 
órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Cseri Péter 
alpolgármester, Balog Mónika, Dr. Gebauer Béla Józsefné, Farkas Ferenc, Katus 
Norbert, Pálinkásné Petik Éva települési képviselők, később érkezett: Szücsi Csaba 
képviselő 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Seprősné Cseri Ágota adó- és pénzügyi 
irodavezető 
Meghívottként: Mészáros Irén a Központi Konyha élelmezésvezetője, Tarnavölgyi 
László a WAMKK igazgatója, Füles József a TÁVÜSZ Kft. ügyvezetője,  
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 
Horinka László polgármester: Szeretettel köszöntök mindenkit a februári munkaterv 
szerinti ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes: 9 testületi tagból 
7 jelen van, az ülést megnyitom. Aki eddig nem tette meg, azt kérem, hogy a telefonját 
kapcsolja ki vagy némítsa le.  
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Dr. Gebauer Béla Józsefné és Katus Norbert 
képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Dr. 
Gebauer Béla Józsefné és Katus Norbert települési képviselőket 
jegyzőkönyv-hitelesítőnek megválasztotta. 
 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendhez képest 
javaslom, hogy 1. napirendi pontként tárgyaljuk a szennyvízszállítással kapcsolatos 
beszámolót, mert az ügyvezető úrnak egyéb elfoglaltsága miatt sietnie kell. A többi napirendi 
pont sorrendjét hagyjuk változatlanul, azonban további három témát felvennénk a napirendre: 
11-nek a HAJT-A csapathoz való csatlakozás megerősítését, 12-nek az ÁROP pályázat 
közbeszerzési dokumentációjának jóváhagyását, 13-nak pedig az összefogás Sülysápért 
Egyesület pályázati támogatását. Van-e valakinek más javaslata még a napirendhez? 
 
Az ülés napirendje: 
1./ Szennyvízszippantási közszolgáltatás 2013. évi beszámolója 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 
2./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Beszámoló a Központi konyha 2013. évi munkájáról 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 
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4./ Beszámoló a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2013. évi munkájáról 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ A Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2014. évi munkatervének 
jóváhagyása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár intézményvezetői állására pályázat 
kiírása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Sülysáp Város Önkormányzata 2014. évi költségvetésének elfogadása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Pályázat kiírása a civil szervezetek 2014. évi támogatására 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztása 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

10./ Új közterület elnevezése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ A HAJT-A csapathoz való csatlakozás megerősítése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ ÁROP pályázat közbeszerzési dokumentációjának jóváhagyása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ Összefogás Sülysápért Egyesület pályázati támogatása  
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ Egyebek 
 
Horinka László polgármester: Aki egyetért az elhangzottak szerint kiegészített napirenddel, 
kérem, szavazzon. 

Ügyrendi döntés 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a 
napirendet elfogadta. 

 
1. NAPIRENDI PONT 
Szennyvízszippantási közszolgáltatás 2013. évi beszámolója 
 
Horinka László polgármester: Ügyvezető urat kérdezem, szeretnéd e kiegészíteni a 
beszámolót? 
Füles József: Azt hiszem elég részletesen sikerült leírnom, diagramokkal kiegészítve 
áttekinthető és egyértelmű. Kérdésekre azonban szívesen válaszolok.  
Horinka László polgármester: A beszámolóból kiderül, hogy a második félévben nőtt a 
szippantott szennyvíz mennyisége, és annak ellenére, hogy július 1-től ezt a szolgáltatást is 
érintette a rezsicsökkentés, a bevétel is emelkedett. A beszámolót a PTÜB tárgyalta és 
elfogadásra javasolta. Van-e kérdés a beszámolóval kapcsolatban? Amennyiben nincs, 
javaslom, hogy fogadjuk el a beszámolót. Aki egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

13/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 
vízgazdálkodásról szóló 1995. évi LVII. törvény 44/H. § (1) 
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bekezdése alapján a nem közművel összegyűjtött háztartási 
szennyvíz begyűjtését végző TÁVÜSZ Kft. (2241 Sülysáp, 
Szent István tér 1.) 2013. évi közszolgáltatói tevékenységéről 
benyújtott részletes költségelszámolást elfogadja. 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Köszönjük a beszámoló elkészítését és a megjelenést, Józsit 
ezzel elengedjük, hadd menjen a másik feladatára. 
 
/17:20 Szücsi Csaba képviselő megérkezik, Füles József ügyvezető távozik az ülésről./ 
 
2. NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Horinka László polgármester: Az írásos anyag ott van előttetek, azt kérdezném van-e 
kérdésetek a beszámolóval kapcsolatban? A mai napon kiküldtem egy e-mailt, amivel ezt a 
beszámolót szerettem volna kiegészíteni. A Kápolna utcai partfal megerősítéséhez nyertünk 
kb. 75 millió forintot. 
Pálinkásné Petik Éva: Ez a döntés gyorsan megszületett. 
Horinka László polgármester: A másikhoz képest valóban nagyon gyorsan döntést hoztak, 
sajnos kevesebb támogatás kapunk, mint amennyit szerettünk volna. Amennyiben nincs más 
kérdés, aki elfogadja a tájékoztatót, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

14/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
3. NAPIRENDI PONT 
Beszámoló a Központi konyha 2013. évi munkájáról 
 
Horinka László polgármester: Irén szeretnéd kiegészíteni a beszámolót? 
Mészáros Irén élelmezésvezető: Köszönöm nem, minden lényeges dolog benne van. 
Katus Norbert OMSB elnök: Olvastam a beszámolóban, hogy az egyik dolgozót be 
szeretnéd iskolázni, ennek mi az oka? 
Mészáros Irén élelmezésvezető: A kolléganő jól főz, ezért szeretném, ha lenne egy másik 
szakács is, aki szükség esetén be tud ugrani.  
Katus Norbert OMSB elnök: Az autónak lejár a műszakija, erre figyeljünk oda, és érdemes 
lenne alaposabban átvizsgálni, hogy milyen állapotban van, nem volna szerencsés, ha 
lerobbanna. Köszönjük az áldozatos munkátokat, én úgy szólván rendszeresen ellenőrzöm a 
minőséget, és maximálisan elégedett vagyok vele.  
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Horinka László polgármester: A beszámolóban olvashattátok azt is, hogy tavaly az egyik 
főzőüstöt javítani kellett, ami 600 ezer forintba került. Sajnos most már a másikat is javítani 
kell, valószínűleg ez még többe fog kerülni. Ági erre terveztünk valamennyit? 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Igen karbantartásra terveztünk. 
Horinka László polgármester: Karbantartás, kisjavítás 400 ezer + áfa van tervezve. A 
javítás ennek sajnos a kétszeresébe fog kerülni, nincs most ekkora fedezet a költségvetésében, 
de ez nem várhat. A költségvetést ma fogadjuk el, ezért ott még módosítani kell ezt is. Bruttó 
800 ezer lesz? 
Mészáros Irén élelmezésvezető: Igen. 
Horinka László polgármester: Az adagszámot nézem, hasonlóról számoltál be tavaly is, 
viszont a hamarosan induló családi napközi is tőletek fogja vinni az ebédet.  
Mészáros Irén élelmezésvezető: Valamennyivel több lett, mint tavaly volt. A napköziről 
még csak szóban beszéltünk. 
Pálinkásné Petik Éva: A fejlesztésre kiírt pályázat elbírálása mikorra várható? 
Horinka László polgármester: Talán júniusra. 
Balog Mónika: Nem a beszámolóhoz kapcsolódik, de szeretném megkérdezni, hogy a kapu 
bezárása megtörtént-e, és jelent-e nektek plusz munkát? 
Mészáros Irén élelmezésvezető: Igen megtörtént, akinek kellett, az kapott kulcsot. 
Horinka László polgármester: A konyha beszámolójához van-e még kérdés? Amennyiben 
nincs, javasolom, hogy fogadjuk el. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

15/2014. (II.20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Központi konyha 2013. évi munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja és megköszöni a konyha dolgozóinak egész éves 
munkáját. 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 

 
Horinka László polgármester: Még egyszer köszönjük a munkátokat, természetesen 
szívesen látunk továbbra is, ha időd engedi, maradj.  
Mészáros Irén élelmezésvezető: Sajnos mennem kell, további jó munkát kívánok! 
 
/17: 30 Mészáros Irén távozik az ülésről./  
 
4. NAPIRENDI PONT 
Beszámoló a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2013. évi 
munkájáról 
 
Horinka László polgármester: OMSB tárgyalta, elfogadásra javasolja a beszámolót. Itt van 
az igazgató úr; szeretnéd szóban kiegészíteni?  
Katus Norbert OMSB elnök: Amikor Laci először pályázott, nem lett kinevezve, akkor 
engem bízott meg a testület a művelődési ház vezetésével. Volt egy képviselőtársunk, aki félt 
a kinevezésedtől. Öt év elteltével viszont elmondhatjuk, hogy jó döntést hoztunk, a település 
is csak nyert. Laci megbízása lejár május 31-én, ezért nem csak a tavalyi munkát kellene 
áttekinteni, hanem érdemes egy kicsit egyben is kezelni ezt az időt. Ez egy nagyon sziszifuszi 
munka, talán lehetne még a szórakoztató irányba egy kicsit nyitni. Elmondhatjuk, hogy az 
elmúlt öt évben helyi kulturális közösségek jöttek létre, alakultak baráti társaságok, és 
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kapcsolódtak be a közösségi életbe. Az ünnepeinket is sikerült az alkalmakhoz méltó szintre 
emelni. A nemzeti kulturális irány megvan, reméljük, hogy lesz még jobb is. Ehhez a 
színvonalhoz a jelenlegi létszám elég. Negatívum azonban az a tapasztalatunk, hogy nem jó 
az oktatási intézményekkel a kapcsolat, ez hátráltatja a település kulturális életet, ebben 
nekünk is kellene lépni, javítani. Végül szeretném a magam és a bizottság nevében is 
megköszönni a munkátokat. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: Néhány éve még irigykedtem Csömörre az ott folyó kiváló 
kulturális élet miatt. Amikor a Lacit megválasztottuk, minden olyan döntésünket jóvátettük, 
amelyeket korábban hoztunk, és azt tapasztalom, hogy most már Csömör irigykedik ránk. 
Balog Mónika: Én többször is dolgoztam veled, nem csak remek művelődésszervező, hanem 
nagyon jó ember is vagy. Az elmúlt öt év alatt olyan kapcsolatok kialakulását köszönhetjük 
neked, amelyekre büszkék vagyunk. Nagyon köszönöm a munkádat! 
Cseri Péter alpolgármester: Lacinak köszönhetjük a testvérvárosi kapcsolatot is. 
Katus Norbert OMSB elnök: A Tápiómente kulturális központja kezd itt kialakulni. 
Horinka László polgármester: Már vannak, akik irigylik is tőlünk Lacit, rendszeresen kapok 
vállveregetést a remek programokért.  
Tarnavölgyi László intézményvezető: Mindig a másik település népművelője a legjobb. 
Horinka László polgármester: Tavaly volt egy városavató, ami leginkább a Laci vállát 
nyomta, ha csak ezt az egyet néznénk, már az is nagy dolog. A művelődési ház létrehozásának 
50 éves évfordulója kapcsán elhangzott, hogy anno évente két felnőtt és két gyerek programot 
csináltak, ehhez képest 2013-ban 50 programon vagyunk túl. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: Az első ciklusban még mi is csináltunk kulturális programot. 
Nem mondom, hogy örülök annak, hogy én már nem nagyon vagyok részese, de ez már csak 
így van. 
Horinka László polgármester: Megköszönjük a 2013. évi munkát, és várjuk a pályázatodat, 
remélem, lesz folytatása a közösen elkezdett munkának! 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

16/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Wass 
Albert Művelődési Központ 2013. évi munkájáról szóló 
beszámolót – megköszönve az intézmény elmúlt évi munkáját – 
elfogadja.  
Határidő: azonnal 
Felelős: WAMKK intézményvezetője 

 
5. NAPIRENDI PONT 
A Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2014. évi 
munkatervének jóváhagyása 
 
Horinka László polgármester: OMSB tárgyalta és elfogadásra javasolta. Szeretnétek-e 
valamit hozzátenni? 
Tarnavölgyi László intézményvezető: A következő évi programokat már Karácsony körül 
elkezdem tervezni, de akkor még gyerekcipőben jár, és mire összeáll, már túl vagyunk néhány 
szép programon. Az idei évre is van néhány nagyon ígéretes programunk betervezve, köztük a 
dányi fúvószenekar fellépése. Őket már nagyon régen szeretném elhozni Sülysápra. A zenekar 
vezetője, Katrin Zsolt elmondta, hogy a Tápiókultúrával kialakult kapcsolatára tekintettel 
jönnek el hozzánk, teljesen ingyen, még az útiköltséget sem fogadta el. Szerettek volna egy 
olyan programon részt venni, ami a városhoz kapcsolódik, de Szent István napkor 
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Görögországban lesznek. Megvan az ír zenekar helye, szeptemberre terveztük az I. 
világháborús konferenciát, remélem a pályázatunk sikeres lesz és megvalósíthatjuk. Ez lesz az 
összefoglalója a Tápióvidéken ebben a témában szervezett programoknak. Újra kell gondolni 
a táncházakat is, nagyon nagy sikerük van, már nem bírja szuflával a zenekar, itt is lesznek 
újítások. 
Horinka László polgármester: Kérdés? Amennyiben nincs, a munkaterv jóváhagyásáról 
döntenénk. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

17/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Wass 
Albert Művelődési Központ 2014. évi munkatervét a muzeális 
intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a 
közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény 78. § (5) 
bekezdése, valamint a helyi közművelődési feladatok ellátásáról 
szóló 21/2010. (XII. 28.) önkormányzati rendelet 6. § (4) 
bekezdése alapján jóváhagyja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: intézményvezető 

 
6. NAPIRENDI PONT 
Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár intézményvezetői 
állására pályázat kiírása 
 
Horinka László polgármester: Már elhangzott, hogy májusban lejár Laci 5 éves kinevezése. 
A pályázati kiírást az OMSB tárgyalta elfogadásra javasolja. Kérdés? Az előterjesztett 
határozati javaslatot, illetve annak mellékletét, a pályázatot fogadjuk el. Aki egyetért a 
javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

18/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ pályázatot ír ki a Wass Albert Művelődési Központ (2241 

Sülysáp, Szent István tér 7.) igazgatói beosztás ellátására, 
2./ kijelöli és felkéri az Oktatási, Művelődési és 

Sportbizottságot, hogy a pályázók előzetes meghallgatásával 
kapcsolatos bizottsági feladatokat lássa el, 

3./ felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. április 30.; 3./ 2014. május 31-ig 
folyamatos 
Felelős: jegyző, OMSB 

 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Február 22-én 16 órakor koszorúzás lesz, tegyétek 
meg, hogy megemlítitek, akinek tudjátok. Utána egy könyvbemutató lesz itt, a nagyteremben, 
vele párhuzamosan ifjúsági program a művelődési házban. A hölgyeket szeretném március 8-
ára meghívni, a nagykátai színjátszók adnak elő egy remek darabot.  
 
/17:45 Tarnavölgyi László távozik az ülésről./ 
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7. NAPIRENDI PONT 
Sülysáp Város Önkormányzata 2014. évi költségvetésének 
elfogadása 
 
Horinka László polgármester: Nézzük először a bevételi oldalt. Állami normatíva fülön 
található, hogy mennyi normatíva várható ebben az évben. A táblázatban látható összeg még 
kiegészül a mezőőri szolgálat állami támogatásával. A Sülysáp összesen fülön már 
szerepelnek a saját adó bevételek, a működési bevételek, az étkezési térítési díjak, bérleti 
díjak. A működési célú átvett bevételek, pl. a védőnői szolgáltatás, a közfoglalkoztatás.  
A tervezett bevételünk és a tervezett kiadásunk ugyanannyi.  
Amit figyelni kell: Minden intézményről elmondható, hogy vannak személyi, dologi és 
felhalmozási kiadások. Itt már bele vannak számolva a bérkiegészítéséből adódó 
többletkiadások is. Ha megnézitek a dologi kiadásokat, akkor láthatjátok, hogy a tavalyi 
számok alapján kalkuláltuk ki ezeket. A konyhánál a felújításra szánt keretet az üst javításával 
teljesen le is nulláztuk, így azt javaslom, hogy a bruttó 800 ezer forintot tervezzük be, és még 
legyen 400 ezer tartalék. A WAMKK-nál, az óvodánál vannak olyan kiadások, amelyek 
különböző okok miatt az önkormányzatnál lettek megtervezve. A konyhánál, hogy 
változatosan tudják az ételt készíteni, jó lenne egy sütő, amelyben gyorsan el tudják készíteni 
a különböző sülteket. Bruttó 2 millió forintot terveztünk erre. Az „O-P” sorokban látjátok, 
amiket már a januári ülésen megbeszéltünk: mosogatógép, parketta-felújítás, tűzoltószertár, 
ablakcserék. Nem tudom ennek az okait mennyire ismertettük. Az ÁNTSZ járt kint az 
óvodákban és észrevételezték, hogy huzatosak az ablakok, penészedik a fal, ezért van szükség 
a nyílászárók cseréjére. Óvoda felújítása kapcsán elkészültek a bejáratokat jelző dekoratív 
előteraszok, ezek állagmegóvásának érdekében szükséges egy-egy előtetőt felrakni, ezekre 
terveztünk meg 1 milliót.  
A WAMKK kiadásaiban is a bérek, a járulékok és a tavalyi alapján a dologi kiadások vannak. 
Havi 100 ezer forint + áfa rendezvénykeretet állítottunk be. Szerény bevételt is terveztünk 
jegyekből, bérleti díjakból.  
Polgármesteri Hivatal: A korábban engedélyezett létszámmal terveztük a béreket, ami már 
csak márciustól realizálódhat, akkortól lehetséges az állások betöltése. A kiadásokat a tavalyi 
tények alapján számoltunk. Az épület felújítása azt eredményezte, hogy jelentősen kevesebb 
gázt használtunk, kb. 1/3-nyit sikerült megtakarítanunk.  
Bölcsőde: Itt kell először elmondanom, hogy azzal az ágazati kiegészítéssel lett megtervezve 
a dolgozók bére, ami kormányrendeletben lett előírva. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Megvan a fedezet, finanszírozza az állami költségvetés, 
márciusban utalják az előleget. 
Cseri Péter alpolgármester: Ez nem volt szerepeltetve. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Nem is lehet még, mert a bevételeket majd csak 
pótelőirányzatokról szóló kimutatás megküldésekor lehet módosítani.  
Horinka László polgármester: A kiadási oldalon ez a Gondozási Központnál is be van 
tervezve, a bevételi oldalon viszont az év végére a maradványunkat fogja növelni a 
pótelőirányzat.  
A konyhai bérrendezés kapcsán az intézményvezetőink bérpótlékáról is szót kell ejteni. A 
bölcsőde, a konyha és a Gondozási Központ vezetőjének vezetői pótléka marad el a többi 
intézményvezető pótlékától. Persze az sem mindegy, hogy mekkora létszámú intézményt 
vezetnek, de mindhármuk keresete nagyon alacsony. A bölcsőde vezetője lényegesen 
kevesebbet keres, mint amennyit jelenleg az éveivel és a gyakorlatával simán pedagógusként 
keresne. A Gondozási Központ vezetője keres a legkevesebbet, de számára még elő van írva a 
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képesítés megszerzése, hiányzik a nyelvvizsga, így egyelőre ott nem változtatnék. A bölcsőde 
és a konyha vezetőjének pótlékát emelném meg 100-100 %-kal. 
Óvoda: Tavaly örvendeztük, hogy annyi finanszírozást kapunk, mint amennyibe kerül, sajnos 
ez nem így van, nagyjából 10 millió már hiányzik. Az engedélyezet létszámmal számolt bér 
és járulék, valamint a tavalyi dologi van számolva, és az épület-felújítások az 
önkormányzatnál. 
Gondozási Központ: A pótlékok be lettek tervezve, a járulékok, némi dologi, a vásárolt 
élelmiszer a legnagyobb tétel, amit a konyhától vásárol, ahol ez bevételként szerepel.  
Ha az önkormányzati részletező táblát nézzük, akkor itt látható, hogy milyen átadott pénzeink 
lesznek. A TÁVÜSZ-nek átadandó 72 millió, ehhez kapcsolódva biztos kaptatok egy 
TÁVÜSZ-ös táblázatot is. A tavalyihoz képest ez nagyobb ráfinanszírozást jelent, de nem 
várható annyi bevétele, mint tavaly, mert akkor különböző beruházási munkákban részt vett a 
cég, ami idén nem várható. Valamennyi azért lesz, úgyhogy a 72 millió csökkenhet is, de 
óvatosan számoltunk. A tavalyihoz képest nagyobb lesz a bérköltség is, főként mivel az 
ügyvezető és az adminisztrátor pluszban került oda.  
Katus Norbert OMSB elnök: A TÁVÜSZ költségvetésével kapcsolatban lehet kérdést 
feltenni? Az ügyvezető bére elvileg mozgó és fixrészből tevődik össze. Állapítunk meg 
szempontokat a mozgóhoz? 
Horinka László polgármester: Örülnék, ha állapítanánk meg, mert tavaly nem állapítottunk. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: Nyilván a bevételekhez lehetne kötni.  
Katus Norbert OMSB elnök: A külső munkákból származó bevételekhez kellene arányítani, 
hogy teljesíthető, ugyanakkor érdemi dolog legyen. Ha nem most kell erről tárgyalni, akkor 
térjünk vissza rá! 
Horinka László polgármester: Tavaly azt mondtam, hogy látjuk az előremutató irányt, kapja 
meg. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: Szerintem ez jó. Nézzük meg, hogy mennyi az önkormányzati 
támogatás és mennyi a külső bevétel! 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: A téli hónapok nagyon silányak, ilyenkor nem nagyon 
lehet külső bevételt termelni. 
Horinka László polgármester: Ez igaz, de ott a gépállomány, vállalhatna földmunkát. 
Seprősné Cseri Ágota irodavezető: Az ügyvezető negyedévente számít erre a jövedelemre, 
ezért most valami olyat kell meghatározni, amit teljesíteni is tud. 
Balog Mónika: Hamarosan jönnek a csatornabekötések, hirdethetné magát, ahogy mások is.  
Katus Norbert OMSB elnök: Főleg, ha még az önkormányzat is mögé áll. Erről a pénzügyi 
bizottság ülésén is beszéltünk. 
Horinka László polgármester: Először végigmennék a költségvetésen, valamint az 
intézményvezetők pótlékairól is szavazunk, addig gondolkozzatok! Az egyéb működési 
támogatások államháztartáson belülre sor legnagyobb részét a családsegítő tevékenység és a 
házi segítségnyújtás jelenti. A Sülysáp Környéki Szociális Társulás intézménye fogja ellátni a 
házi segítségnyújtást, nem Nagykáta. Ez a szolgáltatás már korábban se jött ki a normatívából, 
Nagykátának is be kellett fizetnünk. Sajnos az idén is ennyi lesz várhatóan.  
Az egyéb működési támogatások államháztartáson kívülre: civil támogatás, 
csatornatámogatás, társulásban a hitelkamatok ránk eső része, a letéti számla ránk eső része. 
Ezeket azért kellet kiemelni, mert az önkormányzati táblában össze vannak vonva és nem 
átlátható. Ha az önkormányzat táblára megyünk, akkor itt található a védőnői szolágat, a 
közvilágítás költsége, az iskolák fenntartása, mezőőrök bére, stb. Itt a nagyobb összegeknél 
látjátok a megjegyzéseket, azokkal lehet tájékozódni. Az önkormányzati tábla J107-es 
cellájában látható a tartalék összege, ez csökkeni fog a konyhánál elmondott összeggel. Az 
üstöt felújítják, 3 év garanciával, még 15 évig üst lesz. Amekkora nekünk kellene, akkorát 3-4 
millió közötti áron lehet vásárolni. 508 ezer forinttal csökken a tartalékunk. 26 millió 
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tartalékunk van, de vannak tervezett beruházásaink is, pl. a piactér felújítása. Tervezett 
vásárlásaink 14,5 millió forintot tesznek ki.  
A J103-as soron van betervezve a csatorna kezességvállalás, ez várhatóan pénzügyileg nem 
teljesül, ez is ott lesz év végére pénzmaradványként. 140 millió körüli a mozgásterünk, 
látszólag nagyon szép, de óvatosan kell gazdálkodnunk, mert a jövőre nézve nem várhatók 
nagyobb bevételi lehetőségek. 
Balog Mónika: Az iskoláknál nem láttam semmit betervezve. Ott nem lesznek 
karbantartások, felújítások? 
Horinka László polgármester: Az a TÁVÜSZ-nél van tervezve. 
Katus Norbert OMSB elnök: A központi suliban a linóleum cseréjét tervezik, valamint a 
szükséges festéseket meg lehet csinálni. 
Horinka László polgármester: Mielőtt döntenénk, még megkérdezem, hogy sikerült-e a 
TÁVÜSZ táblát megnéznetek? Kérdés van-e a költségvetéssel kapcsolatban? Ha nincs kérdés, 
először az intézményvezetői pótlékokról döntenénk. Az első javaslatom, hogy a konyha 
vezetőjének pótlékát emeljük meg 100-ról 200 %-ra. Aki egyetért a javaslattal, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

19/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
83/A. § (1) bekezdése alapján, a 150/1992. (XI. 20.) Korm. 
rendeletben foglaltak figyelembe vételével 
1./ A Központi Konyha vezetője, Mészáros Irén vezetői 

pótlékát – 2014. január 1-jei hatállyal – 100-ról 200 %-ra 
emeli. 

2./ A pótlékemelés és járulékai fedezetét a költségvetésben 
biztosítja az intézmény részére. 

3./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
Horinka László polgármester: Következik a bölcsőde vezetőjének pótlékemelése 200-ról 
300 %-ra. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

20/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 
83/A. § (1) bekezdése alapján, a 150/1992. (XI. 20.) Korm. 
rendeletben foglaltak figyelembe vételével 
1./ A Gólyahír Bölcsőde intézményvezetője, Nagyné Bellók 

Annamária vezetői pótlékát – 2014. január 1-jei hatállyal – 
200-ról 300 %-ra emeli. 

2./ A pótlékemelés és járulékai fedezetét a költségvetésben 
biztosítja az intézmény részére. 

3./ Felkéri a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 
intézkedések megtételére. 



10/25 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
Horinka László polgármester: A konyhai dolgozók béréről nem szavazunk külön, a 
szükséges bértömeget a költségvetési rendelettel biztosítjuk, és a konyhavezető mint 
munkáltató dönt az egyedi bérekről. 
Tehát, aki a fentiek szerint korrigált költségvetés, illetve a rendelet elfogadásával egyetért, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
4/2014. (...) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2014. évi költségvetéséről 
 

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
8. NAPIRENDI PONT 
Pályázat kiírása a civil szervezetek 2014. évi támogatásáról 
 
Horinka László polgármester: Az OMSB elfogadásra javasolja, a PTÜB javaslata, hogy a 
támogatási szerződésbe kerüljön bele, hogy a támogatási összeg második részét csak akkor 
kapják meg, ha eleget tesznek annak a rendeletben szabályozott kötelezettségüknek, hogy 
tájékoztatni kell a szervezet munkájáról a közvéleményt. Sokan ennek nem tesznek eleget. Ezt 
bele kellene venni akkor a rendeletbe.  
Katus Norbert OMSB elnök: Be fogjuk tartani?  
Tóth Krisztina jegyző: Az is benne van, hogy aki későn nyújtja be a beszámolót, annak 
vissza kell fizetnie a támogatási összeget, és a következő évben nem pályázhat. Eddig mégis 
mindenki kaphatott támogatást. Inkább folyamatosan meg kellene őket keresni, figyelmeztetni 
a kötelezettségükre. Persze bele lehet tenni a rendeletbe is. 
Horinka László polgármester: Felmerül, hogy mi van azzal, aki kis összeget kap, vagy aki 
valami miatt egyben kapja meg a teljes támogatást. 
Katus Norbert OMSB elnök: Most alkalmazzuk azt, hogy negyedévente megkeresünk 
mindenkit, figyeljük meg, mi történik, és ha nem válik be, akkor szigorúbb lépéseket teszünk. 
Horinka László polgármester: A PTÜB tagjai ezt így el tudják fogadni? Úgy látom, 
bólogatnak, akkor szavazzunk az előterjesztett pályázati kiírásról. Aki egyetért a civil 
szervezetek támogatására kiírt pályázat elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

21/2014. (II. 20) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi 
önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről 
szóló 1/2010. (II. 3.) önkormányzati rendelet alapján 
1./ – a határozat mellékletét képező pályázati felhívás szerint – 

pályázatot ír ki a helyi önszerveződő közösségek 
visszatérítendő és vissza nem térítendő támogatására,  
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2./ a pályázat 2014. évi támogatási keretét az Önkormányzat 
2014. évi költségvetésében állapítja meg, 

3./ felkéri a jegyzőt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás 
közzétételéről.   

Határidő: 1-2./ azonnal; 3./ 2012. február 20. 
Felelős: 1-2./ polgármester; 3./ jegyző 

 
9. NAPIRENDI PONT 
Szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak 
megválasztása 
 
Horinka László polgármester: Mindenki tudja, hogy választás jön, ráadásul az idén három 
is lesz. Jegyző asszony, szeretnél valamit hozzáfűzni az előterjesztéshez? 
Tóth Krisztina jegyző: A póttagok sorát Farkas Gábor Józsefné, Szív utca 1. szám alatti 
lakossal szeretném kiegészíteni. 
Balog Mónika: Most már nem kell, hogy mindenki ott tartózkodjon, abban a szavazókörben, 
ahova beválasztották? 
Tóth Krisztina jegyző: Még lehet, hogy lesznek személycserék emiatt is, de nincs ilyen 
feltétel. 
Horinka László polgármester: Aki egyetért a szavazatszámláló bizottságok tagjaival és 
póttagjaival, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

22/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete választási 
eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 24. § (1) bekezdése alapján a 
Sülysápon eljáró szavazatszámláló bizottságokba az alábbi tagokat és 
póttagokat választja meg: 

1. szavazókör   
Szent István Általános Iskola (Sülysáp, Dózsa Gy. u. 110.) 

1. Mészáros Károlyné Sülysáp, Dózsa Gy. u. 13/D. 
2. Motolai Józsefné Sülysáp, Kossuth L. u. 152. 
3. Némethné Szabó Anna Sülysáp, Dózsa Gy. u. 55. 

2. szavazókör  
Sápi Védő (Sülysáp, Kossuth L. u. 204.) 

1. Horváth Istvánné  Sülysáp, Kossuth L. u. 52. 
2. Korponainé Slehovszki Éva Sülysáp, Kossuth L. u. 127. 
3. Solymosi Zoltán Miklósné Sülysáp, Alkotmány u. 5/A. 

3. szavazókör  
Központi Óvoda (Sülysáp, Vasút u. 88.) 

1. Benkőné Sára Piroska    Sülysáp, Úri u. 37. 
2. Mészáros Mónika  Sülysáp, Zrínyi u. 1/D. 
3. Polenyikné Horváth Andrea  Sülysáp, Kiskókai u. 14/A. 

4. szavazókör  
Polgármesteri Hivatal (Sülysáp, Szent István tér 1.) 

1. Borics Gabriella Sülysáp, Deák Ferenc u. 4. 
2. Gutai Péter Lászlóné Sülysáp, Úri út 35. 
3. Mészáros József  Sülysáp, Szilvafasor u. 3. 

5. szavazókör 
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Védőnői körzet (Sülysáp, Fő út 47.) 
1. Bálint Sándorné Sülysáp, Béke u. 10. 
2. Győző-Molnár Ottó Kálmánné Sülysáp, Pesti út 30. 
3. Nyári Nikolett  Sülysáp, Pesti út 42.  

6. szavazókör  
Szőlőstelepi Tagiskola (Sülysáp, Vörösmarty u. 1.) 

1. Hidvégi Melinda Sülysáp, Béke u. 22/A. 
2. Mázás Anna  Sülysáp, Kinizsi u. 46. 
3. Szanyi János Józsefné Sülysáp, Vasút u. 108/A. 

7. szavazókör 
Mátyás király úti tagóvoda (Sülysáp, Mátyás király u. 7.) 

1. Berényi Józsefné Sülysáp, Révai u. 12. 
2. László Hajnalka Sülysáp, Táncsics M. u. 11. 
3. Losonczi Istvánné Sülysáp, Erkel F. u. 39. 

PÓTTAGOK 
1. Antalicz Csaba Sülysáp, Béke u. 26. 
2. Badacsonyi Ferencné Sülysáp, Úri út 20. 
3. Csepregi Csaba Sülysáp, Határ út 23. 
4. Csulák István Sülysáp, Kossuth L. u. 28/B. 
5. Farkas Gábor Józsefné Sülysáp, Szív u. 1. 
6. Gerő Tamás Sülysáp, Nyárfa utca 8. 
7. Lakatos Barbara Sülysáp, Fő u. 73. 
8. Lukácsné Tóth Szilvia Sülysáp, Kiskókai u. 32/A. 
9. Ódor Ádám Sülysáp, Vasút u. 120. 
10. Samu Jánosné Sülysáp, Dózsa Gy. u. 20. 
11. Szántai Zoltánné Sülysáp, Hunyadi u. 96. 

Felelős: jegyző 
Határidő: azonnal 

 
10. NAPIRENDI PONT 
Új közterület elnevezése 
 
Horinka László polgármester: Azt szeretném, ha erre pontot tudnánk tenni, az OMSB-ben 
született két javaslat, a PTÜB-n is felmerültek javaslatok, de végül a bizottság nem foglalt 
állást. 
Katus Norbert OMSB elnök: Gyakorlatilag az egyetlen ott lakó, aki oda fog tartozni és nem 
a Vasút utcára, azt kérte, hogy rövid legyen a megnevezés. Úgy gondolom, hogy 
elhelyezkedése miatt nem volna célszerű ennek az utcát valamely neves személyiségről 
elnevezni, ezért egy rövid és semleges megnevezés lenne praktikus. A bizottság ennek 
fényében a „Mező” és a „Szellő” megnevezéseket javasolta. 
Balog Mónika: Szellő helyett inkább „Szél” utca legyen. 
Katus Norbert OMSB elnök: Én a Szél utcát is el tudom fogadni, az OMSB magyar tanár 
tagja mondta, hogy dallamosabb a Szellő. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: Legyen Szél utca szerintem is. 
Horinka László polgármester: Aki egyetért a Szél utca elnevezéssel, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

23/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 13. § (1) 3. pontja alapján a Sülysáp 4460 
hrsz. alatti (kivett út) közterületnek a 1585 hrsz.-ú úttól keletre 
eső szakaszát „Szél utca”-ként nevezi el. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
11. NAPIRENDI PONT 
A HAJT-A csapathoz való csatlakozás megerősítése 
 
Horinka László polgármester: Kellene egy olyan határozatot hoznunk, amelyben 
megerősítjük a HAJT-A csapat tagsági szándékunkat, tagdíjjal jár, de a LEADER-hez kell. 
Aki egyetért a tagsági szándék megerősítésével, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

24/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy Önkormányzata a HAJT-A Csapat Egyesület tagja 
kíván maradni, valamint a 2014-2020. közötti Európai Uniós 
pályázatokban részt kíván venni. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
12. NAPIRENDI PONT 
ÁROP pályázat közbeszerzési dokumentációjának jóváhagyása 
 
Horinka László polgármester: Az ÁROP-os közbeszerzésünkkel kapcsolatban elkészült a 
felhívás és a dokumentáció. Sok újdonság nincs benne, a benyújtott pályázatunk tartalmát 
viszi tovább. Aki elfogadja az ajánlati felhívást és dokumentációt, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

25/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény és Sülysáp 
Város Önkormányzata Közbeszerzési szabályzata alapján  
1./ A „Sülysáp Város önkormányzati intézményrendszerének 

szervezetfejlesztése” tárgyú ÁROP-3.A.2-2013-2013-0052 
kódszámú projekt ajánlattételi felhívását és dokumentációját 
jóváhagyja; 

2./ felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázattal 
kapcsolatos, nem közbeszerzési eljárásra kötelezett 
beszerzéseket saját hatáskörben lebonyolítsa, a szükséges 
döntéseket meghozza és a kapcsolódó szerződéseket 
megkösse; 

3./ felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: 1./ azonnal; 2./ projekt lezárásáig folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 
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13. NAPIRENDI PONT 
Összefogás Sülysápért Egyesület pályázati támogatása  
 
Horinka László polgármester: Civil keretet biztosítottuk a költségvetésben, a civil 
rendeletünket pedig úgy módosítottuk az előző ülésen, hogy visszatérítendő támogatás is 
igényelhető legyen. Erre azért volt szükség, mert még mindig vannak utófinanszírozású 
pályázatok, mint pl. a LEADER, amit a civil szervezeteink segítség nélkül nem képesek 
finanszírozni. Az Összefogás Sülysápért Egyesület már be is nyújtotta a pályázatát három 
LEADER projekt kapcsán, és nagyon sürgős lenne nekik a támogatás. Van-e kérdés, 
hozzászólás?  
Katus Norbert OMSB elnök: Mielőtt szavazásra kerülne sor, szeretném bejelenteni az 
érintettségemet, mivel az egyesület elnöke vagyok. Jelzem, hogy tartózkodni fogok a 
szavazásnál. Egyúttal ki szeretném hangsúlyozni, hogy mindhárom projekt Sülysáp érdekeit 
szolgálja, kultúráját, értékeit gazdagítja. Valójában azért is kerültek általunk benyújtásra, mert 
a civil szervezeteknek magasabb támogatási arány jár a LEADER-ben, mint az 
önkormányzatoknak. 
Tóth Krisztina jegyző: Jelzem, hogy az SZMSZ-ünk szerint a Képviselő-testület 
döntéshozatalából kizárható az, akit, vagy akinek a közeli hozzátartozóját az ügy személyesen 
érinti. A kizárásról az érintett képviselő kezdeményezésére vagy bármely képviselő 
javaslatára a Képviselő-testület dönt. Ezt csak tájékoztatásul mondtam el, mint látható, nem 
kötelezettsége a testületnek. 
Horinka László polgármester: Úgy gondolom, képviselő úr nyilatkozata alapján nem 
szükséges a kizárásról döntést hoznunk. Kérem, hogy aki egyetért a visszatérítendő támogatás 
megítélésével, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 

26/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
önszerveződő közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről 
szóló 1/2010. (II. 3.) önkormányzati rendelete alapján 
1./ az Összefogás Sülysápért Egyesületet 6 613 750 Ft 

visszatérítendő pályázati támogatásban részesíti a következő 
LEADER projektek előfinanszírozásának biztosítására: 
− Települési információs táblák 3 000 000 Ft 
− Sülysápi népzenei CD kiadása 2 222 500 Ft 
− Thapeu 5 számának kiadása 1 391 250 Ft 

2./ az önkormányzat a támogatást részletekben, a felmerülő 
költségek ütemében biztosítja, az Egyesület pedig a 
LEADER pályázatok elszámolása ütemében köteles azt 
visszafizetni, 

3./ a pályázati támogatást a költségvetés civil szervezetek 
pályázati támogatása keretének terhére biztosítja,  

4./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, a támogatási szerződés megkötésére.  

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  

 
14. NAPIRENDI PONT 
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Egyebek 
 
Horinka László polgármester: Lenne-e még egyéb? Én majd említenék néhány dolgot. 
Katus Norbert OMSB elnök: A kérdésem nem módosítja a költségvetést, de érdemes lenne 
arról is beszélni, hogy milyen rövid és hosszú távú terveket tűzünk magunk elé a jövőben. A 
PTÜB-n is beszéltünk erről. Olyan fejlesztésekre, beruházásokra gondolok, ami fontos lenne a 
településnek. 
Horinka László polgármester: Valóban beszéltünk a pénzügyi bizottság ülésén a gazdasági 
területről. A bizottság olyan határozati javaslatot terjesztett elő, hogy a gazdasági területre, a 
közművezetékek és az útépítés költségelését el kellene végezni. Olyat kellene keresni, aki 
tervezéssel, kivitelezéssel kapcsolatban tud valamit mondani. Legyen végre eladható és 
birtokba vehető az a terület. A szennyvíztisztítóhoz vezető út hamarosan elkészül, ehhez 
lehetne csatlakozni. A víz rendelkezésre fog állni, mert a 100-as gerincet ott vitték el az út 
mentén. Fontos lenne, hogy ha valaki azzal jön ide, hogy beruházna, tudjunk neki területet 
ajánlani. Továbbá ez a terület bővíthetné a bevételi forrásainkat: ha benépesülne, 10-15 
vállalkozás működhetne ott, embereket foglalkoztatna, valamint iparűzési adót fizetnének. Ha 
nem ingyen adjuk, akkor még egyszeri bevételt is jelent. Hallottam, hogy egy közeli település 
ingyen ad ipari területet, nem tudom, hogyan gazdálkodnak, de ha egy több száz fős üzemet 
így tud betelepíteni, akkor az is megéri. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: Azokat a vállalkozásokat, amelyek a település központjában 
vannak, ösztönözzük-e, hogy kimenjenek? 
Horinka László polgármester: Első körben igen, de vannak olyanok, akik már annyit 
invesztáltak a jelenlegi telephelyükbe, hogy elképzelhetetlen az újrakezdés új helyen.  
Szücsi Csaba ESZB elnök: Mennyire lesz ez a terület a 31-es főúttól? 
Horinka László polgármester: A főút mellett 100 méterre, az úttal párhuzamosan terül el. 
Középen lesz egy út és annak a két oldalán lesznek a területek. 
Horinka László polgármester: A csatornázás kapcsán mindig arról beszéltünk, hogy az 
utaknál csak sávos helyreállításra van lehetőség. Most Nagykáta a saját érdekében kijárta, 
hogy lehessen teljes pályás felújítás, úgy hogy ők hozzáteszik a költségek különbözetét. 
Jeleztem, hogy ez minket is érdekel, van olyan utunk, amit nagyon fontos lenne teljesen 
helyre állítani. Közbeszerzési eljárást kell lefolytatni, a tervezés, a kivitelezés járulékos 
költségeivel együtt kell a ránk eső részt megfizetni. 
A sávos helyreállítások egy része elkészült, a Béke utcában belátták, hogy a sávos 
helyreállítás nem elfogadható, mert az egészet tönkre tették, nem hiszem, hogy sok ilyet 
sikerül még elfogadtatnunk. Az EBM miatt azonban a Dózsára nagyon oda kellene figyelni, 
sávos felújítással nem hiszem, hogy járhatóvá válik hosszútávon. Kb. 1,5 m-es sávon kellene 
felújítani, ráadásul a keresztátvágásokat is, ami nagyon sűrűn van, ezzel az út felét máris 
nekik kell megcsináltatni. Gondolkodtam még a Szent Imre utcán is, remélem, sikerül 
elérnem, hogy teljesen leaszfaltozzák. 
A harmadik, amire áldoznék, hogy az összes utunkra elkészíttetném a terveket, mert 
hamarosan megjelennek az utas pályázatok, amikre eddig a csatorna miatt nem tudtunk 
pályázni. Ha már az idén nem is tudunk utat építeni a konszolidáció miatt, a járdákra kellene 
áldozni, erre azonban nem hiszem, hogy tudunk pályázni. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: A Kiskókai utcára is áldozni kellene, mert nagyon veszélyes, 
valahogy járdát kellene leválasztani.  
Horinka László polgármester: Lemaradtunk, ott is megelőztek a helyreállítással, de 
legfőképpen keresztirányú átvágásokat csináltak. 
Pálinkásné Petik Éva: Van-e információ arról, hogy a Dózsa mikorra lesz befejezve. 
Horinka László polgármester: Az alsó részét vákuumozzák, szivattyúzzák a vizet. Nem 
tudták befejezni, mert az egyik oldalon elkezdték, és a másik oldalról átfolyt a víz. Amint 
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lehet, folytatják. Az alsó szakasz felújítása még néhány hónapig nem lesz időszerű, a nagyon 
égető javításokat megcsinálják, de a busz még sokáig nem tud rajta járni.  
Katus Norbert OMSB elnök: Nagyon nagy terhelés van a Kossuth utcán.  
Horinka László polgármester: Ráadásul ott is elkezdtek dolgozni, az árokban viszik a 
csatornát, mert nem lehet megbontani az utat.  
Katus Norbert OMSB elnök: A 31-esnél átfúrnak az út alatt? 
Horinka László polgármester: A gerincet a patak felőli oldalon viszik, azt gondolom, hogy 
3-4-5 ingatlant összekötnek és átfúrnak alatta.  
Kérdésem, hogy a TÁVÜSZ vezetőjének motiválásáról akartok-e beszélni? 
Cseri Péter alpolgármester: Arra most kevés az idő, hogy itt megbeszéljük. 
Horinka László polgármester: Ha valakinek van ötlete, írja meg! 
Katus Norbert OMSB elnök: Az első negyedévet kapja meg, a következőre pedig már 
elkészítjük a javaslatot. 
Pálinkásné Petik Éva: A mezőőri szolgálat felállt-e? 
Horinka László polgármester: Igen, kaptuk is a levelet a vadásztársaságtól, hogy 
megzavarják a vadakat a lámpáikkal, és okvetlenül tájékoztassuk őket, hogy mikor, merre 
járnak.  
Pálinkásné Petik Éva: Egyedül, vagy mindketten szolgálatban vannak egy időben? 
Horinka László polgármester: Első megbeszélésünk alapján egyedül, de a rendőrséggel kell 
együttműködniük. Megmondtam nekik, hogy akkor lesz hosszútávon munkájuk, ha 
eredményeket tudnak felmutatni. Már volt közös elfogásuk: fatolvajokat füleltek le. 
Tóth Krisztina jegyző: Még nincs meg minden szükséges felszerelésük, így nehéz 
intézkedniük. 
Horinka László polgármester: A januári agrárbizottság tagjai nekem estek, hogy miért 
fizessenek ők, amikor három hónapig van szükség a mezőőrökre. Megmondtam nekik, hogy 
három hónapra nem lehet alkalmazni őket. Az fáj nekik, hogy az erdőtulajdonosoknak nem 
kell fizetni. Érdekes módon a legnagyobb erdőtulajdonos is azt mondta, hogy alig van kára a 
falopásokból. Dányt hozták példának, ahol 1500 forintot kell fizetni. 
Pálinkásné Petik Éva: Sikerült-e a gyógypedagógusi félállást betöltetni? 
Horinka László polgármester: Igen, kevéssel a felmondási ideje lejárta előtt elengedték, 4 
órás munkarendben lett felvéve, már végzi is a munkáját a központi óvodában. 
Ismét más: A tavalyi konyhapályázatot ismét benyújtottuk. A művelődési házra is készülünk 
beadni egy pályázatot, nagyon gyorsan kell dolgoznunk, mert attól tartunk, hogy gyorsan 
elfogy a pénz, és lezárják a pályázatot, ha sokat késlekedünk. 
Pálinkásné Petik Éva: A külső homlokzatán is lesz változás? 
Tóth Krisztina jegyző: Jelentős nem, csak szigetelés és festés. 
Katus Norbert OMSB elnök: Helyi védelem alatt áll. 
Horinka László polgármester: Az igazgató úrnak az a legnagyobb baja, hogy 
szorgalmazzuk egy kávézó kialakítását, ahova be lehet ülni, akár családostól is. Attól tart, 
hogy nem lesz neki még egy teakonyha sem, ahol egy rendezvény után el tudnak mosogatni, 
de nem látom ördögtől való dolognak, hogy a kávézó mosogatóját használja.  
Szücsi Csaba ESZB elnök: Ötlet volt annak a vendéglátó egységnek a neve, ami ott 
működött régen, és nagyon is jó hely volt. Csak attól tartok nem marad kávézó-fagyizó, ahogy 
ez lenni szokott. 
Tóth Krisztina jegyző: Ha egyáltalán nem árusítanak szeszesitalt, az megoldja a problémát. 
Jó lenne, ha lenne egy hely, ahova be lehet ülni, plusz néhány embernek munkahelyet 
biztosítana. Én már ennyivel is beérném, ha pénzügyileg nullára jönnénk is ki.  
Horinka László polgármester: Ez is egy olyan pályázat, amit nagyon gyorsan be kell adni, 
nincs sok időnk tépelődni azon, hogy mit is akarunk, úgyhogy hoznánk is erről egy 
határozatot még. Aki egyetért azzal, hogy pályázatot nyújtsunk be a Norvég Alapra a Wass 
Albert Művelődési Központ és Könyvtár funkcionális megújítására, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

27/2014. (II. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy  
1./ pályázatot nyújt be az EGT Finanszírozási Mechanizmusok 

2009-2014 Vidéki kulturális és természeti örökség 
megőrzése c. intézkedésére (kódszám: HU07PA16-A2-
2013) a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 
funkcionális megújítására, 

2./ felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat 
előkészítésével kapcsolatos, nem közbeszerzési eljárásra 
kötelezett beszerzéseket saját hatáskörben lebonyolítsa, a 
szükséges döntéseket meghozza és a kapcsolódó 
szerződéseket megkösse; 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2-3./ 2014. május 22. 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Van-e még más kérdés, javaslat, hozzászólás, bármilyen 
közlendő? Amennyiben nincs, az ülés végére értünk, mindenkinek köszönöm a munkát az 
ülést bezárom.  
 

k.m.f. 
 
 
 

 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 
 
 

 Dr. Gebauer Béla Józsefné Katus Norbert 
 települési képviselő települési képviselő 
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Melléklet 

 
Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

4/2014. (...) önkormányzati rendelete 
az önkormányzat 2014. évi költségvetéséről 

 
 

Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 
bekezdésének a) és f) pontjával, valamint az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 
(a továbbiakban: Áht.) 23. § (1) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében 
eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. Általános rendelkezések 
 

1. §  
 

(1) A rendelet hatálya kiterjed Sülysáp Város Önkormányzatára (a továbbiakban: 
önkormányzat), valamint az annak irányítása alá tartozó költségvetési szervekre.  

(2) Az önkormányzat irányítása alá tartozó költségvetési szervek: 
a) Önállóan működő és gazdálkodó költségvetési szerv: Sülysápi Polgármesteri 

Hivatal. 
b) Önállóan működő költségvetési szervek: 

ba) Gólyahír Bölcsőde 
bb) Csicsergő Napköziotthonos Óvoda, 
bc) Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár, 
bd) Gondozási Központ, 
be) Központi Konyha. 

 
2. Az önkormányzat összesített 2014. évi költségvetése 

 
2. §  

 
A Képviselő-testület az önkormányzat önkormányzati szinten összesített 2014 évi 

költségvetési kiadási és bevételi főösszegét 993.276 ezer forintban állapítja meg. 
 

3. §  
 

(1) Az önkormányzat összesített 2014. évi költségvetési bevételei kiemelt 
előirányzatonként: 

a) Működési bevétel 270.736 e Ft  
amelyből 

aa) intézményi működési bevétel 125.436 e Ft 
ab) közhatalmi bevételek 145.300 e Ft 

b) Központi költségvetésből származó támogatás 456.480 e Ft  
c) Felhalmozási és tőke jellegű bevételek 41.000 e Ft 
d) Véglegesen átvett pénzeszközök 45.000 e Ft 
e) Finanszírozási bevételek 100.0000 e Ft 
f) Pénzmaradvány 80.060 e Ft 

(2) Az önkormányzat bevételei részletesen az 1. mellékletben kerülnek bemutatásra. 
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4. §  

 
(1) Az önkormányzat összesített 2014. évi kiemelt kiadási előirányzatai: 

a) Működési jellegű kiadások 993.276 e Ft 
amelyből 

aa) bér, személyi juttatások 290.550 e Ft 
ab) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 76.381e Ft 
ac) dologi jellegű kiadások 264.559 e Ft 
ad) ellátottak pénzbeli juttatásai 31.665 e Ft 
ae) egyéb működési kiadások 213.187 e Ft 

b) Felhalmozási jellegű kiadások: beruházás, fejlesztés 16.933 e Ft 
c) Finanszírozási kiadás 100.000 e Ft 

(2) Általános tartalék 26.244 e Ft. 
(3) Az önkormányzat kiadásai a 2. mellékletben kerülnek részletesen bemutatásra. 

 
5. §  

 
(1) Az önkormányzat nevében végzett beruházási kiadások beruházásonként: 

a) Piactér önrész 6.000 e Ft 
b) Intézményi eszközbeszerzések 3.550 e Ft 
c) ELMIB-részvény 1.383 e Ft 
d) Intézményi felújítások (WAMK, Tűzoltószertár) 6.000 e Ft 

(2) A lakosságnak juttatott szociális jellegű pénzbeli ellátások tételei: 
a) rendszeres pénzbeli szociális ellátás 28.665 e Ft 
b) eseti pénzbeli szociális ellátás 3.000 e Ft 

 
6. §  

 
(1) A Képviselő-testület az önkormányzat 2014. évre összesített – közfoglalkoztatottak 

nélküli – létszám-előirányzatát az alábbiak szerint állapítja meg: 
a) átlagos statisztikai állományi létszám – átlaglétszám –: 105 fő,  
b) az év utolsó napján foglalkoztatott záró létszám: 105 fő. 

(2) A közfoglalkoztatottak éves létszám-előirányzata: 23 fő. 
 

7. §  
 

(1) A Képviselő-testület a köztisztviselők 2014. évi illetményalapját 38.650 forintban 
határozza meg. 

(2) A Képviselő-testület az önkormányzat irányítása alatt álló szervek dolgozóinak 
cafetéria juttatás keretét a következők szerint határozza meg: 

a) köztisztviselők bruttó 200.000 Ft/év/fő 
b) közalkalmazottak és Munka Törvénykönyve alá tartozók bruttó 77.424 Ft/év/fő 

 
3. A Sülysápi Polgármesteri Hivatal 2014. évi költségvetése 

 
8. §  

 
A Képviselő-testület a Sülysápi Polgármesteri Hivatal 2014. évi  

a) költségvetési főösszegét 117.078 ezer forintban, 



20/25 

b) engedélyezett átlagos statisztikai állományi létszámát (polgármesterrel együtt) 24 
főben   

állapítja meg. 
9. §  

 
(1) A Polgármesteri Hivatal 2014. évi kiemelt bevételi előirányzatai: irányító szerv 

költségvetéséből kapott támogatás 117.078 e Ft 
(2) A Polgármesteri Hivatal 2014. évi kiemelt kiadási előirányzatai: 

a) bér, személyi juttatások 80.069 e Ft 
b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 19.432 e Ft 
c) dologi jellegű kiadások 17.577 e Ft 

 
4. A Gólyahír Bölcsőde 2014. évi költségvetése 

 
10. §  

 
A Képviselő-testület a Gólyahír Bölcsőde 2014. évi  

d) költségvetési főösszegét 41.397 ezer forintban, 
e) engedélyezett átlagos statisztikai állományi létszámát 15 főben 

állapítja meg. 
11. §  

 
(1) A Gólyahír Bölcsőde 2014. évi költségvetési bevételei kiemelt előirányzatonként: 

a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás 36.976 e Ft 
b) intézményi működési bevétel 4.421 e Ft 

(2) A Gólyahír Bölcsőde 2014. évi kiemelt kiadási előirányzatai: 
a) bér, személyi juttatások 24.377 e Ft 
b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 6.563 e Ft 
c) dologi jellegű kiadások 10.457 e Ft 

 
5. A Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 2014. évi költségvetése 

 
12. §  

 
A Képviselő-testület a Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 2014. évi  

d) költségvetési főösszegét 158.489 ezer forintban, 
e) engedélyezett átlagos statisztikai állományi létszámát 42,5 főben 

állapítja meg. 
13. §  

 
(1) A Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 2014 évi költségvetési bevételei kiemelt 

előirányzatonként: irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás 158.489 e Ft 
(2) A Csicsergő Napköziotthonos Óvoda 2014. évi kiemelt kiadási előirányzatai: 

a) bér, személyi juttatások 112.351 e Ft 
b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 30.401 e Ft 
c) dologi jellegű kiadások 15.737 e Ft 

 
6. A Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2014. évi költségvetése 

 
14. §  
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A Képviselő-testület a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2014. évi  
d) költségvetési főösszegét 16.647 ezer forintban, 
e) engedélyezett átlagos statisztikai állományi létszámát 4 főben 

állapítja meg. 
15. §  

 
(1) A Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2014. évi költségvetési bevételei 

kiemelt előirányzatonként: 
a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás 14.753 e Ft 
b) intézményi működési bevétel 1.894 e Ft 

(2) A Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár 2014 évi kiemelt kiadási 
előirányzatai: 

a) bér, személyi juttatások 7.466 e Ft 
b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 1.996 e Ft 
c) dologi jellegű kiadások 7.185 e Ft 

 
7. A Gondozási Központ 2014. évi költségvetése 

 
16. §  

 
A Képviselő-testület a Gondozási Központ 2014. évi  

d) költségvetési főösszegét 15.900 ezer forintban, 
e) engedélyezett átlagos statisztikai állományi létszámát 3 főben 

állapítja meg. 
17. §  

 
(1) A Gondozási Központ 2014. évi költségvetési bevételei kiemelt előirányzatonként: 

a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás 5.522 e Ft 
b) intézményi saját bevétel 10.378 e Ft 

(2) A Gondozási Központ 2014. évi kiemelt kiadási előirányzatai: 
a) bér, személyi juttatások 5.114 e Ft 
b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 1.378 e Ft 
c) dologi jellegű kiadások 9.408 e Ft 

 
8. A Központi Konyha 2014. évi költségvetése 

 
18. §  

 
A Képviselő-testület a Központi Konyha 2014 évi  

d) költségvetési főösszegét 89.119 ezer forintban, 
e) engedélyezett átlagos statisztikai állományi létszámát 12 főben 

állapítja meg. 
19. §  

 
(1) A Gondozási Központ 2014. évi költségvetési bevételei kiemelt előirányzatonként:  

a) irányító szerv költségvetéséből kapott támogatás 24.176 e Ft 
b) intézményi működési bevétel 64.943 e Ft 

(2) A Gondozási Központ 2014. évi kiemelt kiadási előirányzatai: 
a) bér, személyi juttatások 17.827 e Ft 
b) munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 4.884 e Ft 
c) dologi jellegű kiadások 66.408 e Ft 
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9. A költségvetés végrehajtására vonatkozó szabályok 
 

20. §  
 

(1) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és az intézményvezetőket a 
költségvetésben előírt bevételek és jóváhagyott kiadások teljesítésére. 

(2) Az önkormányzat költségvetési rendeletében megjelenő bevételek és kiadások 
módosításáról, valamint a kiadási előirányzatok közötti átcsoportosításról a Képviselő-
testület jogosult dönteni. 

(3) A önkormányzati költségvetési szervek a kiadási és bevételi előirányzatokat saját 
hatáskörben az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) 
Korm. rendelet (a továbbiakban: Ávr.) 36. § (1)-(3) bekezdésében foglaltak szerint 
megemelhetik. A polgármester a költségvetési szerv saját hatáskörében végrehajtott 
előirányzat-módosításokról, átcsoportosításokról a Képviselő-testületet harminc napon belül 
tájékoztatja. 

(4) Ha az önkormányzat év közben a költségvetési rendelet készítésekor nem ismert 
többletbevételhez jut, vagy bevételei a tervezettől elmaradnak, e tényről a polgármester a 
képviselő-testületet tájékoztatja. 

(5) Ha év közben az Országgyűlés, a Kormány, valamely költségvetési fejezet vagy 
elkülönített állami pénzalap az önkormányzat számára pótelőirányzatot biztosít, arról a 
polgármester a Képviselő-testületet negyedévente tájékoztatni köteles. A pótelőirányzatról a 
Képviselő-testület legalább félévenként – adott év június 30-ig, illetve december 31-ei 
hatállyal (a külön jogszabályban meghatározott határidőig) dönt a költségvetési rendeletének 
módosításával. 

(6) Az önkormányzati gazdálkodás során az év közben létrejött hiány finanszírozási 
módja a hitelfelvétel a számlavezető pénzintézettől. A polgármester a hitelszerződés 
aláírásáról az azt közvetlenül követő Képviselő-testületi ülésen köteles tájékoztatást adni. 

(7) Az önkormányzati gazdálkodás során az év közben létrejött költségvetési többletet 
pénzintézeti pénzlekötés útján, illetve rövid lejáratú befektetéssel kell hasznosítani. 

 
21. §  

 
(1) A költségvetési év kiadási előirányzatai terhére kötelezettségvállalásra az azokat 

terhelő korábbi kötelezettségvállalásokkal és egyéb fizetési kötelezettségekkel (a 
jogszabályon, jogerős vagy fellebbezésre tekintet nélkül végrehajtható bírósági, hatósági 
döntésen, vagy más, a fizetési kötelezettség összegét vagy az összeg megállapításának 
módját, továbbá a felek valamennyi jogát és kötelezettségét megállapító kötelező előíráson 
alapuló fizetési kötelezettség) csökkentett összegű eredeti vagy módosított kiadási 
előirányzatok (a továbbiakban: szabad előirányzat) mértékéig kerülhet sor. 

(2) Több év, vagy a költségvetési éven túli év kiadási előirányzata terhére 
kötelezettségvállalásra a Képviselő-testület által megállapított, ennek hiányában a 
költségvetési év kiadási előirányzataival megegyező összegű kiadási előirányzatok szabad 
előirányzatának mértékéig kerülhet sor, amelynek fedezetét a kötelezettséget vállalónak a 
tervezésekor biztosítania kell. 

(3) Kötelezettséget vállalni csak pénzügyi ellenjegyzés után, a pénzügyi teljesítés 
esedékességét megelőzően, – a (4) bekezdésben foglalt kivétellel – írásban lehet. A pénzügyi 
ellenjegyzőnek meg kell győződnie arról, hogy a szabad előirányzat rendelkezésre áll, a 
tervezett kifizetési időpontokban a pénzügyi fedezet biztosított, és a kötelezettségvállalás 
nem sérti a gazdálkodásra vonatkozó szabályokat. 
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(4) Nem szükséges előzetes írásbeli kötelezettségvállalás az olyan kifizetés 
teljesítéséhez, amely 

a) értéke a százezer forintot nem éri el, 
b) pénzügyi szolgáltatás igénybevételéhez kapcsolódik vagy 
c) az (1) bekezdés szerinti egyéb fizetési kötelezettségnek minősül. 

(5) Az általános és céltartalék feletti rendelkezési jogát a képviselő-testület nem ruházza 
át, azonban felhatalmazza a polgármestert, hogy vis maior helyzet esetén 1 millió Ft 
összegig – utólagos beszámolási kötelezettség mellett – önállóan vállaljon kötelezettséget a 
keret terhére. 

 
22. §  

 
(1) A költségvetési rendelet módosítása a Képviselő-testület kizárólagos hatáskörébe 

tartozik. 
(2) Az értékpapír kibocsátása értékhatár tekintet nélkül a Képviselő-testület hatásköre. 

Az értékpapír vásárlás, értékesítés, és visszavásárlás jogát a Képviselő-testület 500 ezer 
forintig terjedő értékhatárig átruházza a polgármesterre. A polgármester a finanszírozási 
művelet megtörténtét követő következő Képviselő-testületi ülésen köteles tájékoztatást adni. 

(3) A hitel, kölcsön felvétele és törlesztése értékhatár tekintet nélkül a Képviselő-testület 
hatásköre. 

(4) A szabad pénzeszközök betétként való elhelyezésére a polgármester jogosult, aki a 
betét elhelyezésről az azt követő ülésén tájékoztatni köteles a Képviselő-testületet. 

(5) A szabad pénzeszközként lekötött betét visszavonására 500 ezer forint értékhatárig 
jogosult a polgármester, a visszavonásról a következő képviselő-testületi ülésen köteles 
tájékoztatást adni. 

(6) Az általános és céltartalék feletti rendelkezési jogát a képviselő-testület nem ruházza 
át. 

 
10. Záró rendelkezések 

 
23. §  

 
(1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Áht., az Ávr. és az önkormányzat 

pénzügyi-számviteli szabályzatainak rendelkezései az irányadók. 
(2) Ez a rendelet a kihirdetésének napján lép hatályba, de rendelkezéseit 

visszamenőlegesen, 2014. január 1-jétől kell alkalmazni. 
 
 
Sülysáp, 2014. február 20. 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
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1. melléklet a 4/2014. (...) önkormányzati rendelethez 
Önkormányzat 2014. évi bevételei 
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2. melléklet a 4/2014. (...) önkormányzati rendelethez 
Önkormányzat 2014. évi kiadásai 

 


